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REFERAT FAU-møte Rødtvet skole 

Møtedato Mandag 8. januar 2024, klokken 17-19 

Sted Møterom ved administrasjonen - Rødtvet skole  

Innkalling til FAU-representanter 2023/24 for alle trinn 
Siden 1. trinn ikke har representant innkalles alle klassekontakter. 
Alle trinn representert, 1. trinn har nå Lars Kyllo (forelder i 1C) som FAU-representant. 
Mona Mohn til stede.  
 
  
Skolens ledelse v/ rektor Mona Mohn 
Kopi til vararepresentanter 

Saksliste 1. Godkjenne innkalling og referat   
Godkjent 
 

2. Orienteringer fra skolen v/rektor Mona 

- Informerer om driftsstyremøte tirsdag 16. januar klokken 17, og minner om at 

det er åpent for de som ønsker å delta. Nye politiske representanter fra i år; 

AP, Høyre og Fremskrittspartiet sitter som representanter i Rødtvet skole.  

- Informerer om hvordan det går med nærmiljøskole-prosjektet. Sammen med 

Apalløkka er vi med på et prosjekt i regi av bystyret, hvor de skal følge effekten 

av NMS-prosjektet.  

- Hele Osloskolen har fått midler til å jobbe med kompetanseheving knyttet til 

vold og utfordrende situasjoner (f.eks. traumesensitiv behandling) i skolen. 

Rødtvet skole har mottatt 80 000 og er allerede i gang med kurs og 

kompetanseheving av personalet. Grorud er en bydel med høy andel av barn 

som opplever vold i nære relasjoner, og det må skolen forholde seg til og 

arbeide med hvordan man kan avdekke og håndtere vanskelige situasjoner.  

 
3. Trafikkvakter: 

2. trinn legger frem hvordan de har arbeidet med trafikkvaktene. Har det vært 

problemer? Er det noe de trenger hjelp til fra resten av FAU. 

 

I fjor ble foreldre bare satt opp på liste, og man måtte bare bytte innbyrdes – dette 

fungerte mye bedre. Nihat forsøker å få tak i fjorårets info fra klassekontaktene på 

trinnet, og deler dette med Mina som organiserer videre. Vi diskuterer at det ikke 

er nødvendig med trafikkvakt hele året rundt, men spesielt ved oppstart etter ferie 

og ved første snøfall etc.   

 

Vi bør bli bedre på å informere om dette på våren, slik at de som skal ta over 

ansvaret på høsten 

 

4. 17.mai 

1. trinn og 5. trinn presenterer 17. mai-komitéen. Eventuelt legger frem hvordan de 

skal rekruttere foreldre til å bli med.  

 
Vi skal til byen i år. Det er alle utenom 1. trinn. 16. mai-tog her på skolen. Skal vi 

møte storbandet nede ved Rødtvet sykehjem og gå sammen opp til skolen, før 

arrangementene starter her på skolen?  
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Hvordan skal vi løse dette med at det i praksis er to ulike arrangementer (ett i øvre 

skolegård, og ett ved Stedda)?  

 

FAU blir enige om at vi har frivillig vipps-beløp på innendørskafeen (hvor det meste 

av donerte kaker er), og prisliste på utendørskioskene hvor det er mye is og brus.  

 

Lars og Camilla tar dette videre, og får startet opp arbeidet med komité.  

. 

5. Eventuelt 

Foreldremøter til våren: er det noen ønsker til tema? Noe som går igjen på trinnet? 

Ta en innsjekk med klassekontaktene og meld fra på neste møte. Kan dette med 

måten vi som foreldre snakker om og med barn som utagerer være noe for 

foreldremøte? Her er det så viktig at vi fremmer et positivt elevsyn, slik som Mona 

og skoleledelsen representerer. Så hvordan kan vi som foreldre bidra positivt inn i 

dette arbeidet?  

 

2. trinn: tema AKS: hvilke rutiner har man ved oppstart ved 1. trinn? Flere reagerer 

på at det er veldig store forhold raskt, uten nok voksenoppfølging.  

 

 

Tidspunkt for neste møte: 5. februar, 17-19 

 
 
  

  

 

 


